
Protokół Nr XXXIII/21 

z obrad XXXIII sesji Rady Miasta Siemiatycze, 

która odbyła się w sali Siemiatyckiego Ośrodka Kultury  

w dniu 29 grudnia 2021 roku 

 

 Obrady XXXIII sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 13:00, zakończyły 

zaś o godzinie 14:15.  

W obradach XXXIII sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 12, według załączonej do 

protokołu listy obecności (Załącznik Nr 1).  

Radni obecni na XXXIII sesji:  

1. Witold Berski  

2. Melania Grygoruk 

3. Tomasz Jakowiuk 

4. Antoni Kosieradzki 

5. Jerzy Korowicki 

6. Igor Mironkiewicz 

7. Paweł Onieszczuk 

8. Jerzy Roszczenko 

9. Łukasz Rybałtowski 

10. Igor Śnieżko 

11. Marcin Usakiewicz 

12. Agnieszka Monika Zalewska 

 

Radni nieobecni na XXXIII sesji:  

1. Marek Bogucki 

2. Katarzyna Jarocka 

3. Katarzyna Nayda 

 

W obradach XXXIII sesji Rady Miasta Siemiatycze uczestniczyli także:  

1) Piotr Siniakowicz – Burmistrz Miasta Siemiatycze  

2) Henryk Czmut – Zastępca Burmistrza Miasta 



3) Elżbieta Rakszawa - Sekretarz Miasta 

4) Elżbieta Boguszewska – Skarbnik Miasta 

 

Do punktu 1 - otwarcie obrad. 

 Obrady XXXIII sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 29 grudnia 2021 r. otworzyła 

Przewodnicząca Rady Miasta – Agnieszka Zalewska, poprosiła wszystkich o powstanie i 

odsłuchanie hejnału Miasta. Przewodnicząca na wstępie powitała wszystkich obecnych na 

XXXIII sesji Rady Miasta. Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi 

kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Przewodnicząca Rady dodała, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk, nagrania udostępniane są w Biuletynie Informacji Publicznej 

oraz na stronie internetowej Urzędu Miasta Siemiatycze.  

 

Do punktu 2 – przedstawienie porządku obrad.  

Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na sesję, dodała, że sesja będzie prowadzona zgodnie z przesłanym porządkiem obrad: 

1) otwarcie obrad,  

2) przedstawienie porządku obrad,  

3) przyjęcie protokołu z obrad XXXI sesji Rady Miasta, 

4) sprawozdanie Burmistrza Miasta z prac między sesjami, 

5) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Wspierania Rodziny w 

Mieście Siemiatycze na lata 2022 – 2024”, 

6) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia sieci publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Siemiatycze oraz określenie 

granic ich obwodów, 

7) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłat za pobyt 

dziecka w żłobkach oraz określenie maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie w żłobkach, dla których organem prowadzącym jest Miasto 

Siemiatycze, 

8) podjęcie uchwały w spawie określenia dopłaty do ceny za zbiorowe 

odprowadzenie ścieków w Mieście Siemiatycze, 

9) Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości 

nieczystości ciekłych oraz właścicieli nieruchomości, którzy nie są 

zobowiązani  do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami na rzecz 

gminy, 



10) podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowani odpadami komunalnymi, 

11) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Siemiatycze na 2021 r., 

12) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Siemiatycze na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2022-2035, 

13) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Siemiatycze na 

2022 r., 

14) przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Siemiatycze z 

kontroli zakresu wpływu stanu epidemii obowiązującego na terenie Polski na 

realizację budżetu miasta Siemiatycze oraz planowanych inwestycji miejskich 

w 2021 roku, 

15) wolne wnioski, 

16) zakończenie obrad. 

 

Do punktu 3 – przyjęcie protokołu z obrad XXX sesji Rady Miasta.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z XXX sesji Rady Miasta wyłożony jest na 

stoliku protokolanta i jeżeli do końca obrad nie wpłynął do niego uwagi uzna się go za 

przyjęty.  

 

Do punktu 4 - sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami.  

Burmistrz przedstawił sprawozdanie. Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

 Przewodnicząca Rady powiedziała, że zanim przejdzie do kolejnych punktów sesji odczyta 

opinię Związków Zawodowych na temat podejmowanych uchwał.  NSZZ Solidarność wnosi 

następujące uwagi: 

- propozycję uchwały dotyczącą górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz 

właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 

odpadami na rzecz gminy – negatywnie opiniuje, ponieważ takie wysokie podwyżki są 

sztucznym napędzaniem inflacji. 

Uwaga dotyczy również uchwały w sprawie określenia dopłaty do cen za zbiorowe 

odprowadzanie ścieków w mieście.  

Do pozostałych uchwał Związki nie wnoszą uwag. 



Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że w pkt 8 i 9, kiedy będą podejmowane  

wspomniane uchwały poprosi o dodatkowe wyjaśnienia, ponieważ wydaje jej się że uwagi do 

uchwał wynikają z niezrozumienia.  

 

Do punktu 5 – podjęcie uchwały z przyjęcia „Programu Wspierania Rodziny w Mieście 

Siemiatycze na lata 2022 – 2024”.  

Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że uchwałę na komisji omówiła Pani Dyrektor 

Ewa Romaniuk. Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają jeszcze jakieś pytania. 

Radni pytań nie zgłosili.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały z przyjęcia „Programu 

Wspierania Rodziny w Mieście Siemiatycze na lata 2022 – 2024”, Przewodnicząca Rady 

poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” 

poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek 
nieobecny 

3 Grygoruk Melania 
„za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 



 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/223/21 –Załącznik Nr 3 

 

 

Do punktu  6 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez miasto Siemiatycze oraz 

określenie granic ich obwodów. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że uchwałę na komisji omówiła Pani kierownik 

Agata Cieślik. Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają jeszcze jakieś pytania. 

Radni pytań nie zgłosili.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez miasto 

Siemiatycze oraz określenie granic ich obwodów, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych 

aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek 
nieobecny 

3 Grygoruk Melania 
„za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 



12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/224/21 –Załącznik Nr 4 

 

Do punktu 7 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłaty za 

pobyt dziecka w żłobkach oraz określenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie 

w żłobkach dla których organem prowadzącym jest miasto Siemiatycze. 

Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że uchwałę na komisji omówiła Pani kierownik 

Agata Cieślik. Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają jeszcze jakieś pytania. 

Radni pytań nie zgłosili.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w żłobkach oraz określenia maksymalnej 

wysokości opłaty za wyżywienie w żłobkach dla których organem prowadzącym jest miasto 

Siemiatycze, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, 

„przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 

tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek 
nieobecny 

3 Grygoruk Melania 
„za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 



9 Nayda Katarzyna 
nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/225/21 –Załącznik Nr 5 

 

Do punktu 8 – podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do cen za zbiorowe odprowadzanie 

ścieków w mieście Siemiatycze. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Burmistrza o kilka słów wyjaśnienia dotyczących tej 

uchwały, ponieważ Związki Zawodowe negatywnie opiniują tą uchwałę. 

Pan Burmistrz powiedział, że od 8 czy nawet 10 lat Miasto dofinansowuje dopłaty do ścieków

17) i wody mieszkańcom. W tej chwili takie dopłaty zatwierdzane są przez Wody Polskie i 

Miasto musiało zweryfikować te dopłaty, jednak nadal została podtrzymana dopłata do 

ścieków. Burmistrz dodał, że 4 lata temu była to obniżka, która chyba przez nikogo nie 

została zauważona, ponieważ zarówno obniżka jak i dopłaty są to groszowe sprawy, 

natomiast w skali Miasta są to duże wydatki. 

Burmistrz dodał, ze jest zaskoczony opinia Związków Zawodowych. Powiedział, ze to nie 

miasto nakręca inflację dopłatami, a inflacja powoduje to, ze te dopłaty są wprowadzane. 

Dodał, ze drożyzna dosięga niestety wszystkich i samorządy i mieszkańców. 

Burmistrz pogratulował Zarządowi Przedsiębiorstwa Komunalnego decyzji o zakupie węgla, 

kiedy kosztował jeszcze 600-800 zł za tonę. W tej chwili jest to 1600 zł za tonę.  

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie dopłaty do 

cen za zbiorowe odprowadzanie ścieków w mieście Siemiatycze, Przewodnicząca Rady 

poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” 

poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 



1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek 
nieobecny 

3 Grygoruk Melania 
„za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/226/21 –Załącznik Nr 6 

 

Do punktu 9 – podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu 

nieruchomości nieczystości ciekłych oraz obsługą nieruchomości niezamieszkałych w 

zakresie odbioru, transportu i zagospodarowania odpadów od właścicieli, którzy nie są 

zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami na rzecz gminy. 

Przewodnicząca Rady poprosiłam Panią kierownik Agatę Androsiuk o wyjaśnienia dotyczące 

tej uchwały. 

Pani Kierownik -Agata Androsiuk powiedziała, że uchwała była już omawiana na Komisji 

dodała, że proponowane stawki zostały dostosowane do realnych kosztów związanych z 

obsługą nieruchomości niezamieszkałych w zakresie odbioru, transportu i zagospodarowania 

odpadów komunalnych w gminie. Stawki te uwzględniły 4 podwyżki, w tym podwyżkę na 

odbiór odpadów z instalacji, która będzie też w 2022 r. Pani kierownik dodał, ze została też 

ujednolicona stawka kosztów m³ odbioru takich odpadów z nieruchomości niezamieszkałych 



ze względu na praktyki przedsiębiorców, którzy w ramach swojej działalności stosują 

balownice, prasownice czy kruszarki do szkła i w taki sposób zmniejszają nawet o 90% ilość 

odpadów, które są odpierane przez te firmy, które są u nas zarejesrtowane jako firmy 

odbierające odpady komunalne. Tym samym przedsiębiorstwa które odbierają te odpady 

ponoszą w ten sposób starty z tytułu zwiększonych kosztów odbioru tych odpadów od firm. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają jeszcze jakieś pytania. Radni pytań nie 

zgłosili.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie określenia 

górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z 

terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz obsługą nieruchomości niezamieszkałych w 

zakresie odbioru, transportu i zagospodarowania odpadów od właścicieli, którzy nie są 

zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami na rzecz gminy, 

Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 

„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek 
nieobecny 

3 Grygoruk Melania 
„za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 



 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/227/21 –Załącznik Nr 7 

 

Do punktu 10 – podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji wyjaśniła Pani Skarbnik. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają jeszcze jakieś pytania. Radni pytań nie 

zgłosili.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie pokrycia 

części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 

„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek 
nieobecny 

3 Grygoruk Melania 
„za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 



14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/228/21 –Załącznik Nr 8 

 

Do punktu 11 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Siemiatycze na 

2021 r. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o wyjaśnienia. 

Pani Skarbnik powiedziała, że są to już ostatnie zmiany w 2021 roku. 

Zwiększenie w planie dochodów – 672 000 zł, w tym; 

- 50 000 zł – zwiększenie otrzymanych dochodów z tytułu podatku od czynności 

cywilnoprawnych, 

- 40 000 zł – zwiększenie otrzymanych dochodów z opłaty skarbowej, 

- 450 000 zł zwiększenie otrzymanych wpływów z tytułu PIT i CIT, 

- 70 000 zł – zwiększenie otrzymanych dochodów z tytułu uczęszczania dzieci gminnych do 

przedszkoli miejskich, 

- 2 000 zł – otrzymana dotacja na realizację programu „asystent rodziny” w związku z 

zawartą umową z Podlaskim Urzędem Wojewódzkim, 

- 60 000 zł – zwiększenie otrzymanych dochodów z tytułu najmu lokali miejskich. 

Zwiększenia w planie wydatków kwota 1 488 931 zł, w tym: 

- 40 300 zł – zwiększenie planu wydatków na utrzymanie dróg miejskich, 

- 20 000 zł – zwiększenie planu wydatków na opłaty eksploatacyjne, 

- 43 840 zł – zwiększenie planu  wydatków na obsługę Rady Miasta, 

- 199 043 zł – zwiększenie planu wydatków na obsługę Urzędu Miasta, 

- 45 000 zł – zwiększenie planu wydatków na pozostałą działalność miejską miedzy innymi o 

postępowanie sądowe w sprawie roszczeń podatku od nieruchomości, 

- 316 031 zł zwiększenia planu wydatków szkołom podstawowym, 

- 283 000 zł – zwiększenie planu wydatków przedszkolom miejskim, 

- 98 500 zł – zwiększenie planu wydatków szkole muzycznej, 

- 60 000 zł – zwiększenie planu wydatków na uczęszczanie dzieci miejskich do przedszkoli 

gminnych, 



- 3 600 zł – zwiększenie planu wydatków na opłaty za pobyt w DPS, 

- 2 000 zł – zwiększenie w planie wydatków na asystenta rodziny, 

- 30 000 zł – zwiększenie w planie wydatków żłobkom miejskim, 

- 8 617 zł – zwiększenie w planie wydatków na usuwanie wyrobów azbestowych, 

- 5 000 zł – zwiększenie w planie wydatków na konserwację oświetlenia miejskiego, 

- 280 000 zł zwiększenie planu wydatków na pozostałą działalność miejską, między innymi 

na podatek VAT od sprzedawanych nieruchomości oraz usługi, 

- 4 000 zł – zwiększenie dotacji Siemiatyckiemu Ośrodkowi Kultury, 

- 50 000 zł – zwiększenie dotacji Bibliotece Miejskiej. 

Zmniejszenie w planie wydatków - kwota 816 931 zł: 

- 220 000 zł – zmniejszenie planu wydatków na odsetki, 

- 86 000 zł – zmniejszenie w planie wydatków na zwrot subwencji za lata ubiegłe, 

- 172 000 zł – rozwiązanie rezerwy na zarządzanie kryzysowe z przeznaczeniem na pozostałą 

działalność miejska, 

- 70 031 zł – wniosek dyrektorów szkół podstawowych o przesunięcie w ramach istniejących 

budżetów, 

- 3 600 zł –  na wniosek Pani Dyrektor MOPS przesunięcie kwot na asystenta, 

- 2 500 zł – zmniejszenie planu wydatków na żłobek nr 1, 

- 262 800 zł – zmniejszenie planu wydatków Miejskiemu Ośrodkowi Sportu i Rekreacji. 

Zostały zmienione też załączniki m.in. dotacyjny, jeżeli chodzi o dotacje dla jednostek sektora 

finansów publicznych, jak również Załącznik Nr 7 jeżeli chodzi o plan dochodów i wydatków 

na rok 2021 dla wyodrębnionego rachunku dochodów jednostek oświatowych - na wniosek 

Przedszkola Nr 3 i Przedszkola Nr 5. 

Po dokonanych zmianach na dzisiejszej sesji budżet  tego roku zamknie się 90 492 997 zł – 

dochody, w tym dochody bieżące – 70 018 179 zł, dochody majątkowe – 20 474 800 zł. 

Jeżeli chodzi o plan wydatków to kwota – 92 113 417 zł, w tym wydatki bieżące – 68 960 543 

zł i wydatki majątkowe – 23 152 874 zł. 

Zaplanowany deficyt budżetowy w wysokości 1 620 438 zł nie dojdzie do skutku, gdyż nie 

było takiej potrzeby w trakcie roku budżetowego, w związku z tym zadłużenie miasta nie 

wzrośnie. 

 Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta Siemiatycze na 2021 r., Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby 

zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 



Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek 
nieobecny 

3 Grygoruk Melania 
„za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/229/21 –Załącznik Nr 9 

 

Do punktu 12 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Siemiatycze na lata 2022 – 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2022 – 2035. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o omówienie uchwały. 

Pani Skarbnik odczytała uchwałę składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

sprawie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej z którego wynika, że projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany. Projekt spełnia wymogi formalne w zakresie kompletności 

przedmiotu regulacji określone w przepisach ustawy o finansach publicznych oraz 

Rozporządzenie Ministra Finansów z 10 stycznia 2013 r. w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej jednostki samorządu terytorialnego. Podstawowe wartości przyjęte dla roku 2022 



znajdują uzasadnienie w projekcie budżetu na 2022 r. i są z nimi zgodne. W określonych w 

projekcie WPF wartości wynikają, iż w roku 2022 jak i w kolejnych latach objętych prognozą 

spłaty długu, nie zostaną naruszone relacje, o których mowa w art. 243 ustawy o finansach 

publicznych. W związku z tym, że planowany budżet roku 2022 jest budżetem 

zrównoważonym czyli poziom dochodów i wydatków są na identycznym poziomie. W 

związku z czym WPF nie wykracza poza 2035 rok, tak jak to było w roku bieżącym i latach 

ubiegłych. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Siemiatycze na lata 2022 – 2025 wraz z prognozą 

kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022 – 2035, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych 

aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek 
nieobecny 

3 Grygoruk Melania 
„za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 



Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/230/21 –Załącznik Nr 10 

 

Do punktu 13 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Siemiatycze na 

2022 rok. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pani Skarbnik o omówienie uchwały. 

Pani Skarbnik powiedziała, że odczyta uchwałę składu orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. Skład orzekający pozytywnie zaopiniował przedłożony przez Burmistrza 

Miasta Siemiatycze projekt budżetu na 2022 rok. Opinia została wydana w oparciu o projekt 

uchwały budżetu Miasta Siemiatycze na 2022 rok wraz z uzasadnieniem przyjęty przez 

Burmistrza Miasta Siemiatycze Zarządzeniem Nr 364 z dnia 15 listopada 2021 r.. W ocenie 

składu orzekającego przedłożony projekt uchwały budżetowej na rok 2022 spełnia 

podstawowe wymogi formalne określone w ustawie o finansach publicznych w odniesieniu 

do określenia dochodów i wydatków budżetowych, planu przychodów i rozchodów, limitów 

zobowiązań z tytułu zaciąganych tytułów dłużnych  oraz upoważnienia do ich zaciągania. 

Projekt planu dochodów i wydatków budżetu opracowano stosownie do wymagań 

określonych uchwałą Rady miasta Siemiatycze z 2010 r. w sprawie trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej. Projekt planu dochodów i wydatków budżetu sporządzony z 

wyodrębnieniem na dochody i wydatki związane z realizacją zadań, o których mowa w 

ustawie o finansach publicznych. Planowane dochody i wydatki ujęte w tzw. Części 

normatywnej projektu są zgodne z wielkościami wykazanymi w tabelach ujętych w 

Załącznikach Nr 1 i 2 do projektu uchwały budżetowej. 

Pani Skarbnik dodała, ze na posiedzeniu komisji w dniu 20 grudnia 2021 Komisja Finansów i 

Budżetu wydała również swoją opinię. Komisja uważa, ze zaplanowany budżet jest 

zaplanowany bardzo oszczędnościowo. Planowane dochody są realne natomiast wydatki 

bieżące zabezpieczają podstawowe potrzeby gospodarcze i społeczne miasta. Po 

uwzględnieniu poprawek zaproponowanych przez Burmistrza i radnych Komisja Finansów i 

Budżetu pozytywnie opiniuje przedłożony przez Burmistrza Miasta Siemiatycze projekt 

budżetu na 2022 r. 

Pani Skarbnik powiedziała, że plan dochodów został zaplanowany na poziomie 80 001 335 zł, 

dochody majątkowe - 20 559 350 zł a dochody bieżące – 59 441 985 zł, w tym na zadania 

zlecone przewidziano – 10 370 691 zł.  

Wydatki zaplanowano na poziomie 80 001 335 zł, wydatki majątkowe – 21 278 100 zł a 

wydatki bieżące  - 58 723 235 zł, w tym wydatki na zadania zlecone – 10 370 691 zł.  

Utworzono rezerwę w wysokości 500 000 zł, w tym 360 000 – rezerwę ogólną i 140 000 zł – 

rezerwa na zarządzanie kryzysowej. Kwota przychodów z budżetu 1 mln zł, są to wolne 

środki pozostałe z roku bieżącego, kwota rozchodu 1 mln zł – wykup obligacji B14. 

Pani Skarbnik powiedziała, że przedstawi w skrócie plan wydatków: 

- na transport i drogi – 2 956 000 zł, w tym zadanie inwestycyjne 2 266 000 zł, 

- na administrację publiczną – 6 203 988 zł, w tym na inwestycje 60.000 zł, 



- na bezpieczeństwo publiczne – 85 000 zł, 

- na obsługę – 400 000 zł, 

- wydatki na szkoły podstawowe – 13 071 861 zł, 

- wydatki na szkołę muzyczną – 1 912 500 zł, 

- wydatki na przedszkola – 6 521 720 zł, 

- na ochronę zdrowia, czyli przeciwdziałanie narkomanii o alkoholizmowi, środki pochodzące 

z „kapslowego” – 500 000 zł, 

- na pomoc społeczną – 15 556 900 zł, 

- na funkcjonowanie żłobków – 2 138 000 zł, w tym 863 000 zł na inwestycje – dokończenie 

zadania, utworzenie nowych miejsc żłobkowych w Żłobku Nr 2, 

- na gospodarkę odpadami komunalnymi – 3 000 150 zł, 

- na oczyszczanie miasta – 119 000 zł, 

- na zieleń miejską – 387 000 zł, 

- na oświetlenie ulic – 710 000 zł, 

- na kulturę fizyczną i sport – 3 564 000 zł. 

Zaplanowano 22 inwestycje na łączną kwotę 19 646 100 zł, w tym planowane środki unijne 

7 365 350 zł, dotacje ministerialne i w ramach Polskiego Ładu – 9 463 000 zł, środki własne 

przeznaczone na te inwestycje – 2 817 750 zł. 

- Burmistrz powiedział, ze czasami słyszy się opinie że miasto jest zadłużone i takie opinie 

trzeba dementować. Burmistrz dodał, że kolejny rok miasto jest bez deficytu. Miasto się nie 

zadłuża ponieważ nie brakuje pieniędzy przy bardzo wysokich inwestycjach. Burmistrz 

powiedział, ze Miasto ma 18% zadłużenia, a większość gmin w powiecie Siemiatyckim jest 

bardziej zadłużona. Burmistrz dodał, ze były wcześniej wyliczane takie wskaźniki zadłużenia, 

które dopuszczały możliwość bezpiecznego zadłużania się do poziomu 60%.. Burmistrz 

stwierdził, że kondycja finansowa miasta jest bardzo dobra o czy świadczy poprzedni budżet i 

budżet roku 2022, w którym ¼ budżetu przeznaczona jest na inwestycje. Jest to olbrzymie 

korzystnie ze środków zewnętrznych. Burmistrz podziękował wszystkim osobom, dzięki 

którym te środki są pozyskiwane. Burmistrz dodał, że w budżecie zaplanowanych jest 21 

inwestycji, są to też m.in. wnioski mieszkańców zgłoszone przez radnych, zatem miasto robi 

też inwestycje, które są oczekiwane przez mieszkańców. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcie 

budżetu miasta Siemiatycze na 2022 r., Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby 

zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię głosowanie 



 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek 
nieobecny 

3 Grygoruk Melania 
„za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/231/21 –Załącznik Nr 11 

 

 

Do punktu 14 – przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Siemiatycze 

z kontroli zakresu wpływu stanu epidemii obowiązującego na terenie Polski na 

realizację budżetu miasta Siemiatycze oraz planowanych inwestycji miejskich w 2021 

roku. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – Pawła Onieszczuk 

o przedstawienie protokołu. Protokół stanowi Załącznik Nr 12 

 

Do punktu 15 – wolne wnioski. 

W wolnych wnioskach głos zabrali: 



- Radny Igor Mironkiewicz w imieniu swoim i funkcjonariuszy pracujących przy ochronie 

granicy Polski podziękował Panu Burmistrzowi za wsparcie, które służby otrzymały. Radny 

dodał, że pracuje w policji, ale współpracuje też z wojskiem, strażą graniczną i jeszcze innymi 

instytucjami i na te wszystkie służby w ostatnim czasie zostało nałożone nowe wyzwanie, 

które wykazało pewne braki organizacyjne. Radny dodał, ze dzięki wsparciu służby 

otrzymały pomoc, niezbędna i pomocną w codziennej pracy. Radny dodał, ze sytuacja na 

granicy trochę się uspokoiła, nie mniej jednak zagrożenie w dalszym stopniu występuje, a 

dzięki otrzymanemu wsparciu sprzętowemu służba jest efektywniejsza. 

- Radny Marcin Usakiewicz w imieniu własnym i pracowników Zakładu Pomocy Doraźnej w 

Siemiatyczach serdecznie podziękował Burmistrzowi Miasta i Prezesowi Przedsiębiorstwa 

Komunalnego za zakup specjalistycznych plecaków zespołowi ratownictwa medycznego, 

które usprawnią pracę co wiąże się też z bezpieczeństwem pacjentów. Radny dodał, ze 

wszelkie prośby o pomoc kierowane do Burmistrza czy Prezesa Przedsiębiorstwa 

Komunalnego realizowane są w tempie natychmiastowym, bez zbędnych komentarzy. 

- Burmistrz powiedział, ze dzisiaj rano na portalu społecznościowym widział” mema”, ze 

czym więcej dobra się daje tym więcej wraca. Burmistrz powiedział, ze cieszy się ze Miasto, 

może wspomóc służby mundurowe czy Pogotowie poprzez zakup specjalistycznych 

plecaków. Burmistrz dodał, ze naturalnym wydaje się pomagać, ale miło jest jak ktoś to 

docenia i dziękuje. Burmistrz powiedział, że stara się żeby pieniądze publiczne, były 

wydawane na rzeczy potrzebne, co pozwala funkcjonariuszom służ mundurowych czy 

pracownikom pogotowia pracować wydajniej, przez co dbamy o bezpieczeństwo naszych 

mieszkańców. Burmistrz podziękował za zauważenie pracy Miasta i dodał, ze Miasto zawsze 

wspiera ludzi potrzebujących, czy funkcjonariuszy, czy wojska czy też sportowców. Ostatnio 

Miasto udzieliło też wsparcia mieszkańcowi, który w Mistrzostwach Europy zdobył 3 złote 

medale w wyciskaniu sztangi na ławeczce leżącej i reprezentował Miasto Siemiatycze.  

- Radny Korowicki powiedział, ze nawiązując do tego co powiedział Pan Burmistrz, ze 

wsłuchuje się w głosy mieszkańców chciał zgłosić prośbę od najmłodszych mieszkańców, 

którzy proszą o postawienie małej zjeżdżalni na basenie . Dzieci do lat 10 boją się zjeżdżać 

tym tunelem, ponieważ jest ona za szybki i za ciemny. 

Radny Korowicki zwrócił się z prośbą o zwrócenie się do Wód Polskich o uprzątniecie rzeki 

Kamionki. 

- Burmistrz odpowiedział, że jeśli chodzi o zjeżdżalnię na basenie to sprawdzi to z 

Dyrektorem Goniewiczem i jeśli nie będzie żadnych przeszkód to zostanie taka mniejsza 

zjeżdżalnia dostawiona. 

Odnosząc się do zapytania w sprawie oczyszczania rzeki Kamionki, Burmistrz powiedział, że 

uzyskał dzisiaj informację, że od strony Pociejewa Wody Polskie oczyszczają już rzekę, także 

są duże szanse, że dojdą do końca. Burmistrz dodał, że będzie to pilnowane ponieważ Wody 

Polskie obiecały nam uprzątnięcie rzeki Kamionki. 

 - Wiceprzewodniczący Rady poruszył temat pomocy służbom na granicy, którą udzieliło 

Miasto za pośrednictwem gminy Wrocław. Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że środki 

zostały podzielone  pomiędzy wszelkie służby mundurowe a osoby potrzebujące (grupa 

„Granica”). Zostały przeprowadzone rozmowy z przedstawicielami każdej ze stron jakie mają 

potrzeby. Dodał, że dziwne są teraz czasy, że ludzie wstydzą się pomagać potrzebującym, 



wiemy że są opinie, że granice próbują przekroczyć dobrze zbudowani i dobrze ubrani 

mężczyźni, ale nie jest to prawdą. Tez nie jest prawdą, że granicę przekraczają tylko matki z 

dziećmi.  

Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że jeśli chodzi o inwestora zad zalewem to on się tak 

sam nie znalazł, Pan Burmistrz nie chciał się chwalić, ale bardzo pomógł żeby ten inwestor 

się znalazł. Dodał, że istniejący budynek szpecił ten teren przez lata. Wiceprzewodniczący 

zwrócił się z prośbą o czuwanie nad drugim etapem inwestycji, aby inwestycja ładnie 

komponowała się z pięknym terenem nad zalewem. 

Przewodnicząca Rady złożyła wszystkim życzenia świąteczne i noworoczne. 

Do punktu 16 - zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Rady Miasta w dniu 29 grudnia 2021 r. 

Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 14:15. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Miasta 

Monika Mazur      Agnieszka Monika Zalewska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


